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داور خوزستانی داور برتر رقابت های لیگ برتر تکواندو کشور شد
با اعلام کمیته فنی و کمیته داوران فدراسیون تکواندو؛

اسماعیل اســفندیاری داور خوزستانی به عنوان داوران لیگ 
برتر تکواندو )جام خلیج فارس( انتخاب شد.

با اعلام کمیته فنــی و کمیته داوران فدراســیون تکواندو 
جمهوری اسلامی ایران، اسماعیل اسفندیاری داور بین المللی 
تکواندو خوزستان در اختتامیه رقابت های لیگ برتر کشور ) 

جام خلیج فارس ( به عنوان داوران برتر این دوره از مسابقات 
معرفی شد. این انتخاب براساس شاخص های اصول داوری، 
ســرعت در تصمیم گیری، عدم ارزشیابی مجدد، عدم جبران 
قضاوت نادرست و استقلال در تصمیم گیری در مسئولیت های 
 ) IVR ( قاضی، ســرداوری ، ناظر بازی و ناظر داور بازبینی

صورت گرفته و در پایان این تورنمنت توســط هادی ساعی 
رییس فدراســیون و همچنین شــهرام اربابی رییس کمیته 
داوران فدراســیون مــورد تقدیر قرار گرفت. گفتنی اســت 
اسماعیل اســفندیاری در کارنامه قضاوت های خود، عناوین 

بهترین داور اروپا، آفریقا و آسیا را دارد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 بهادری - مدیر فولاد مبارکه : هدف غایی ما امروز 
توجه به زندگی و ســاخت ایرانی آبــاد، توأم با آینده ای 

بهتر و زیباتر است.
 در مراسمی با حضور معاون رئیس جمهور، معاون وزیر 
نیرو،  استاندار اصفهان، مدیرعامل گروه فولاد مبارکه و 
جمعی از مدیران و مســئولان اســتان اصفهان ، کلنگ 
بزرگترین نیروگاه خورشــیدی کشور با ۶۰۰ مگاوات بر 
زمین زده شــد . در آیین آغاز عملیات اجرایی این پروژه 
که پنج شــنبه ششــم بهمن ماه و در دانشگاه پیام نور  
شهرســتان کوهپایه اصفهان بر پا گردید ؛ اصغر هدایت 
فرماندار شهرستان کوهپایه ضمن خوش آمدگویی اعلام 
داشــت : امروز فولاد مبارکه طلایه دار تولید انرژی پاک 
اســت و ما آماده همه گونه همــکاری با عزیزان فولاد 
مبارکه و تمامی سرمایه گذاران و علاقمندانی هستیم که 
مایلند در این منطقه سرمایه گذاری نمایند.  مدیرعامل 
برق منطقه ای استان اصفهان دیگر سخنران این برنامه  
با اشاره به اینکه تا سال ۱۴۰۴ حدود ۳۰۰ میلیون دلار 
پروژه در دســت اجرا داریم گفــت:  در منطقه اصفهان 
حدود ۶ هزار مــگاوات ظرفیت تولید داریم که حدود ۲ 
هــزار مگاوات آن به دلیل کمبود و یا نبود ســوخت در 

چرخه تولید نیست .
مهندس موسی الرضایی مدیرعامل شرکت برق منطقه 
ای اصفهــان در بخش دیگری از ســخنان خود اعلام 
نمود:  اصفهان هم چنان که یکی از بزرگترین شهرهای 
صنعتی کشــور اســت؛ اما یکی از آلوده ترین شهرهای 
ایران  هم هســت.  مهندس موســی الرضایی اســتان 
اصفهان را از جمله اســتان های پیشرو در بهره برداری 

از صنعت  انرژی پاک خورشــیدی دانست و افزود : در 
اســتان اصفهان  ۱۰۵۵ مگاوات نیروگاه خورشیدی هم 

اکنون در دست احداث است.
 دکتر یاســر طیب نیا مدیرعامل گروه فولاد مبارکه در 
ســخنان خود هدف این گروه را امــروز به عنوان یک 
صنعت بــزرگ در کشــور ، خلق آینــده ای بهتر برای 
ایــران عزیز تعریف کرده و ابراز داشــت:  فولاد مبارکه 
امروز صرفاً یک تولید کننده فولاد نیســت و هدف خود 
را صرفــاً خودکفایی در صنعت فــولاد نمی داند و حتی 
هــدف خودش را خودکفایی در صنعــت هم نمی داند و 
هــدف غایی ما امروز توجه به زندگی و ســاخت ایرانی 
آباد، توأم با آینده ای بهتر و زیباتر است مدیرعامل فولاد 

مبارکه بــه پروژه هایی که فــولاد مبارکه برای کاهش 
مصارف انــرژی تعریف کرده و ســرمایه گذاری نموده 
است پرداخت و اظهار داشت :  عزم جدی فولاد مبارکه 
بر پروژه هایی اســت که امروز ۳/۳ میلیارد دلار تعریف 
شــده و مرتبط با کاهش انرژی ، مدیریت آب  ،مدیریت 
پســماند و کاهش آلودگی هوا و مسائل مرتبط با محیط 
زیست اســت و چندین برابر مصارفی است که در دهه 
های قبل مصرف شــده اســت .  وی با اعلام اینکه ما 
مصمم هســتیم تا اگر پــروژه ای را افتتاح میکنیم مردم 
لذت بهره بــرداری آن را حس کنند و در توســعه هم 
به دنبال رشــد غیر متوازن نیستیم خاطرنشان ساخت : 
امید واریم در حوزه انرژی های تجدیدپذیر پیشتاز باشیم 

.سال گذشــته در همین موقع مذاکرات نیروگاه سیکل 
ترکیبی را در دســتور کار داشتیم و امروز به حمدالله این 
نیروگاه ۹۱۴ مگاواتی دارای ۶۷ درصد پیشــرفت است 
و امروز در راســتای کاهش ردپــای کربن هدف گذری 
کرده ایم که به سمت کربن صفر حرکت کنیم و احداث 
بزرگترین نیروگاه خورشیدی ۶۰۰ مگاوات ای که تا یک 
هزار مــگاوات قابل افزایش اســت باعث کاهش ۸۱۰ 
هزار  تن کربن در ســال خواهد شد و  ۳۵۰ میلیون متر 
مکعب گاز را  هــم صرفه جویی می نماییم که این امر 
با سرمایه گذاری اولیه ۳۵۰ میلیون یورو و اشتغال بیش 
از ۶۰۰ نفــر در جریان احداث و ۷۰ نفر شــغل پایدار در 
زمان بهره برداری اســت و همزمان رونق صنعت برق 
کشــور و انرژی های تجدید پذیر را بــه همراه خواهد 
داشت .  چهارمین سخنران در این مراسم دکتر محمود 
کمانی معاون وزیر نیرو بود که در قسمتی از بیانات خود 
گفت :   در ســال ۲۰۱۰ حــدوداً ۲۰ درصد تولید انرژی 
در دنیا انرژی تجدیدپذیر و ۸۰ درصد انرژی فسیلی بود 
امااکنون  این ظرفیت عوض شــده و امروز بیش از ۸۰ 
درصد ظرفیت حداقل از انرژی های تجدید پذیر بوده و 
۲۰ درصد از انرژی های فسیلی است. وی نیروگاه های 
تجدیدپذیر را بسیار به صرفه تر از نیروگاههای با انرژی 

فسیلی دانست و عنوان داشت :
 قیمت ها در نیروگاه های تجدیدپذیر خیلی مناســب تر 
از نیروگاه های فســیلی است به شکلی که به اندازه هر 
کیلووات در نیروگاه های فســیلی ۴ هــزار دلار هزینه 
می شود و این در حالیست که در نیروگاه های خورشیدی 

این رقم به ۶۰۰ دلار کاهش می یابد.

 معاون وزیر نیرو شرکت فولاد مبارکه را خط شکن در 
توســعه انرژی های تجدیدپذیر دانست و افزود:  فولاد 
مبارکه در زمینــه تولید انرژی هــای تجدیدپذیر ۶۰۰ 
مــگاوات برق از طریق انرژی های خورشــیدی و ۲۰۰ 

مگاوات از طریق انرژی بادی را تولید خواهد کرد.
 دکتر لطیفی معاون رئیس جمهور  پنجمین ســخنران 
آئیــن عملیات اجرایی پروژه احــداث بزرگترین نیروگاه 
خورشیدی کشور بود که با اشاره به بهره وری در برنامه 
های توسعه اظهار داشت: در برنامه های توسعه بهره وری 
مکررا« تکرار شده و در برنامه ششم بهره وری ۸ درصد 
پیش بینی شده بود که در عمل بسیار کمتر از این مقدار 
استحصال شد و بخشی از این توسعه ناشی از بهره وری 
، باید به دســت می آمد که تقریباً معادل ۳۰ در صدبود 
ولی در ۱۰ سال گذشــته رشد بهره وری ما ۹/- در صد 
بوده اســت در حالی که باید ۵/۲ بوده باشــد.  لذا باید 
به شــکل عاجل برای حل مشکل بهره وری فکری کرد 
و چاره ای اندیشــید . ما در حــوزه انرژی یک حرکت 
مبارکی را شاهد هســتیم .  در استان  حداقل ۳ وزارت 
خانه  دست به دســت هم دادند تا مشکل را حل کنند.  
لازم به توضیح اســت نیروگاه خورشیدی ۶۰۰ مگاواتی 
فولادمبارکه که کلنگ آن بر زمین زده شــد؛ معادل ۶۰ 
میلیون لامپ کم مصرف ۱۰ وات یا ۲۰ برابر  روشنایی 
مسیر اصفهان تهران ویا ۵/۱ برابر ظرفیت نیروگاه های 
خورشــیدی کل کشــور و یــا ۵/۱ برابر برق اســتان 
چهارمحــال و بختیاری و یا یــازده برابر برق تولیدی از 
انرژی خورشــیدی در استان اصفهان و در نهایت معادل 

۷۵۰۰ کیلومتر طول روشنایی اتوبان می باشد.

مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان گلستان:
افتتاح و کلنگ زنی ۴۲6 میلیارد ریال 

پروژه عمرانی در دهه فجر
رضا شــهمرادی از افتتاح و کلنگ زنــی ۳۱ پروژه عمرانی در 
شــهرکها و نواحی صنعتی استان گلســتان در دهه فجر خبر 
داد.مدیر عامل شرکت شــهرکهای صنعتی استان گلستان در 
خصوص افتتاح و کلنگ زنی پروژه های عمرانی در شــهرک ها 
و نواحی صنعتی اســتان به مناسبت دهه فجر نیز اظهار داشت: 
در این ایام، ۲۳ پروژه عمرانی با اعتبار ۳۵۰ میلیارد ریال افتتاح 
و ۸ پــروژه عمرانی با پیش بینی اعتبار ۷۶ میلیارد ریال کلنگ 
زنی خواهد شــد.مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی گلستان 
همچنین اظهار کرد: روشــنایی معابر، افتتاح فیبر نوری، جداول 
هدایت آبهای ســطحی ، شبکه توزیع برق ۲۰ کیلوولت، تهیه، 
خرید و حمل تجهیزات الکترومکانیکال تصفیه خانه فاضلاب، 
تکمیل بیس و آسفالت، احداث آشیانه ماشین آتش نشانی، حفر 
چاه آب و کنترل سیل، لایروبی زهکش و احداث دایک حفاظتی 
و… بخشی از این طرح های عمرانی است.در پایان مدیر عامل 
شرکت شهرکهای صنعتی استان تصریح کرد: نشست خبری با 
خبرنگاران اســتان، حضور در مرکز دولت و مردم )سامد( جهت 
پاسخگویی به ســوالات در بخش صنعت، دیدار با خانواده های 
معظم شهدا، عطرافشانی، غبارروبی گلزار شهدا و تجدید میثاق 
با شــهیدان گرانقدر، فضاسازی و آذین بندی شرکت و برگزاری 
مسابقه ورزشی ویژه کارکنان نیز از برنامه های شرکت به  مناسبت 

این ایام است.

مدیر مخابرات منطقه گلستان:
سرقت کابل و تجهیزات مخابراتی ، 

عامل اصلی قطع ارتباطات است
مدیر مخابرات منطقه گلســتان ، در جلسه بررسی مشکلات 
مخابرات مرکز استان ، ســرقت کابل و تجهیزات مخابراتی را 
عامل اصلی قطع ارتباطات دانست. دکتر غلامعلی شهمرادی که 
در جلسه بررسی مشکلات مخابرات مرکز استان سخن می گفت 
: سرقت کابل و تجهیزات مخابراتی را عامل اصلی قطع ارتباطات 
دانســت و گفت : این معضل اجتماعی موجب ایجاد اختلال در 
خدمات رسانی شده است . مدیر مخابرات منطقه گلستان در این 
جلســه که بصورت دوره ای و با هدف رفع مشــکلات و موانع 
توسعه مخابرات در مرکز استان برگزار می شود با تاکید بر تسریع 
در رفع خرابی های علی رغم فعالیتهای مخابرات است و افزود 
:  با وجود اینکه اکثر خرابیها ناشی از سرقت کابل می باشد ، اما 
نباید رفع خرابی های عادی در بین ســرقت ها به تعویق بیفند 
.وی آموزش نیروهای متخصص جهت مفصل  بندیی وهمچنین 
سیم بانی را برای آینده بسیار مهم دانست وگفت تأمین وپرورش 
نیروهــای کاربلد با امضاء تفاهم نامه با مراکز فنی وحرفه ای از 

اقدامات مهم است که باید در دستور کار قرار بگیرد 

پیشرفت چشمگیر پروژه نهضت جهادی 
مخابرات در ۴ شهرستان استان گلستان

پروژه نجما)نهضت جهادی مخابرات ( در شهرســتان های 
بندرگز ، گرگان ، گنبد و مینودشــت در حال انجام هســت 
.دکتر غلامعلی شهمرادی با اعلام این مطلب که هم اکنون 
پروژه توســعه فیبر نوری تحت عنوان نجما در ۴ شهرستان 
براســاس برنانه زمانبندی در حال اجراســت گفت: با برنامه 
ریزیهای انجام شــده و تامین تجهیرات لازم توســعه فیبر 
نوری در شهرســتانهای گرگان، گنبد، بندگز و مینودشت در 
حال اجراســت .وی از اضافه شدن ۶۴ کیلومتر فیبر نوری به 
شبکه فیبر نوری اســتان پس از اتمام فاز یک پروژه در این 
۴ شهرســتان خبر داد و افزود با ظرفیت ایجاد شــده کیفیت 
خدمات ارائه شــده دو چندان شده و مردم این شهرستانها از 
سرویســهای با کیفیت تر مخابرات بر بستر فیبر نوری بهره 
مند خواهند شــد.مدیر مخابرات منطقه گلستان از آغاز بکار 
نهضت جهادی مخابرات در راســتای توســعه فیبر نوری در 
شهرستانهای علی آباد کتول ، رامیان و آزادشهر نیز خبر داد 
و گفت به زودی پروژه نجما در این شهرســتانها شروع و در 
نقاط شناســایی شده در فاز یک زیر ساخت فیبر نوری ایجاد 
می شود.لازم به یاد آوری است عملیات توسعه فیبر نوری در 
تمامی شهرســتانهای استان در حال برنامه ریزی و اجراست 
ومخابرات منطقه گلســتان بعنوان متولــی تامین ارتباطات 
مخابراتی و ایجاد زیرســاختهای به روز وبا کیفیت باجدیت 

وتلاش حداکثری دراین زمینه اقدام می نماید.

 MSP برگزاری کارگاه آموزشی 
در مخابرات منطقه گلستان 

کارگاه آموزشــی MSP در مخابــرات منطقه گلســتان  
 ۲۰۱۶ MSP ) version برگــزار شــد . دوره آموزشــی
حضورمهنــدس  بــا   )  Microsoft project- wbs
اســکندری ، رئیس اداره هماهنگی ومدیریت پروژه شرکت 
مخابرات ایران برای تعدادی از کارشناســان مخابرات استان 
برگزار شد . در این کارگاه آموزشی کارشناسان معاونت شبکه 
، مدیریــت تجاری ، مدیریت فناوری و اداره برنامه ریزی در 
مدت ۴ روز از اطلاعات این دوره بهره مند و آموزشهای لازم 
را فراخواهند گرفت . هدف از برگزاری این کارگاه آموزشــی 
که از ۹ بهمن آغاز شده ، مکانیزه کردن فرآیند کنترل پروژه 
های مخابرات منطقه وهمچنین اجرای CPM زمانی پروژه 

های در حال اجرای شرکت مخابرات ایران می باشد .

 نخستین بازدید میدانی مدیرعامل 
از سایت صنعتی

دکتــر خلیلی نیا مدیریت محتــرم عامل به همراه جمعی از 
معاونین و مدیران شــرکت، با حضور در ســایت صنعتی، از 
برخی از واحدهای تولیدی مجتمع بازدید نمودند. دکتر خلیلی 
نیــا مدیریت محترم عامل در نخســتین روز حضور خود در 
مجتمع پتروشــیمی شــازند ، از برخی از واحدهای تولیدی 

بازدید بعمل آوردند.
دکتر خلیلی نیا از نزدیــک در جریان فعالیت ها و تولیدات 
تعدادی از واحدهای مجتمع قــرار گرفتند و در جهت بهبود 

فعالیت کاری این واحدها، دستوراتی را صادر نمودند

فولادمبارکه بزرگترین نیروگاه خورشیدی کشور را احداث میکند 

سیزدهمین جلسه شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان با موضوع آماده سازی شبکه 
برای تابســتان ۱۴۰۲ با حضور مدیران برق منطقه ای خوزستان، شرکت های توزیع نیروی 
برق اهواز، خوزســتان و کهگیلویه و بویراحمد و نیروگاه های تولید برق برگزار شد. محمود 
دشت بزرگ رئیس شــورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان در این نشست گفت: از 
پیک تابســتان ۱۴۰۱ با موفقیت عبور و در شاخص   های ارزیابی کیفیت عملکرد در ارزیابی 
شرکت ها به رتبه برتر رسیدیم. وی با بیان اینکه این جلسه برای مرور تجربیات پیک قبل و 
بررسی برنامه ها برای افق تابستان ۱۴۰۲ تشکیل شده، تصریح کرد: مهم ترین دستور کاری 
ما آمادگی برای مواجهه با پیک ســال آینده و تحقق تعهدات و تکالیفی که شــرکت های 
عضو این شورا برای آمادگی شبکه بر عهده دارند.رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق 
خوزســتان با بیان اینکه در این نشست گزارش عملکردها ارائه شود، افزود: انتظار است که 
طرح ها و پروژه های حوزه بهره برداری و تعمیرات سالیانه و توسعه بخش نیروگاهی در زمان 
باقیمانده به ســرانجام برسد و شبکه آماده ورود به پیک تابستان ۱۴۰۲ شود. دشت بزرگ با 
تاکید بر لزوم وارد مدار شدن نیروگاه دوکوهه اندیمشک، گفت: خط ۲۳۰ کیلوولت دومداره 
ارتباطی نیروگاهی دوکوهه اندیمشک به شبکه را شرکت برق منطقه ای خوزستان احداث و 
برق دار کرده است. وی تاکید کرد: ما به عنوان شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان 
و کهگیلویه و بویراحمد همواره در صدر بهترین عملکردها قرار داشــته و امیدواریم که این 
شرایط را برای سال آینده نیز رقم بزنیم و با تامین برق پایدار، رتبه برتر را در ارزیابی عملکردها 

کسب کنیم.

محمــد تقی مهدیزاده رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شــرکت 
توزیــع نیروی برق اســتان گیــلان با حضــور در دفترمراجعات 
مردمی غلامرضا مرحبا نماینده مردم شــریف بندر آســتارا ضمن 
دیدار با وی، به گفتگو پیرامون مســائل صنعت برق پرداخت. در 
این نشســت رئیس هیئت مدیره شرکت توزیع برق گیلان گفت: 
برای خدمت رسانی شایسته و مناسب به مردم همراهی و همدلی 
مشــترکین لازمه و اصل مورد نیاز اســت و امیدواریم با تلاش و 
کوشش تمامی کارکنان و همگرایی مسئولان و نمایندگان گیلان 
بتوانیم خدمت رســان مردم شریف استان به بهترین شکل ممکن 
باشیم. وی اظهار داشت :رعایت مدیریت مصرف انرژی یک اصل 
اساســی اســت که نیاز به همراهی همگانی دارد و بر این اساس 
صرفه جویی بین ۱۰ تا ۱۵ درصدی می تواند برای عبور از زمستان 
امسال بسیار ضروری و موثر باشد. مهدیزاده اضافه کرد : با توجه 
به ورود سامانه جدید ســرما و ادامه بارش باران و برف و کاهش 
دما درکل اســتان، امکان یخ زدگی راههای بین شهری و احتمال 
اختلال در سوخت رسانی به نیروگاه های کشور وجود دارد که این 
مهم، لزوم صرفه جویی در مصرف گاز و برق را دوچندان می کن 
.وی در انتها افزود :مشــترکین محتــرم میتوانند با رعایت نکات 
ســاده از جمله تنظیم دمای وسایل گرمایشی منزل بین ۱۸ تا ۲۱ 
درجه ســانتی گراد و حذف مصارف غیر ضروری، انرژی کمتری 
مصرف نمایند و در جهت پایداری شــبکه هــای توزیع برق این 

شرکت را یاری رسانند. نماینده مردم شهرستان آستارا در مجلس 
شورای اسلامی اذعان داشت: بخش توزیع برق به عنوان پیشانی 
ارتباط با مردم به حمایت بیش از پیش صنعت برق نیازمند اســت. 
وی افزود: نیروهای خدوم شــرکت توزیــع برق گیلان در تمامی 
شهرهای استان تحت هر شرایطی همیشه آماده خدمت رسانی به 
هم استانی های خود هســتند و این موضوع شایسته تقدیر است. 
عضو کمیســیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت :حاصل 
دستـرنج تمامی کارکـنان صنعت برق از تولید تا توزیع به صـورت 
شــبانه روزی در اختیار مردم است و تلاش و مساعی افرادی که 

در این عرصه فعالیت می نمایند بسیار ارزشمند و مقدس است. 

امتیاز – عباس زاده - مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب گیلان در 
نشست خبری رسانه های استان از فعالیت ۱۳ تصفیه خانه آب و ۱۲ تصفیه 
خانه فاصلاب در گیلان خبر داد و گفت: گیلان از ۲۹ هزار و ۳۰۰ کیلومتر 
طــول خط انتقال آب و ۲ هــزار و ۶۱۸ کیلومتر طول خط انتقال فاضلاب 
برخوردار است. وی افزود: در سال مالی ۹۹تا شهریور ۱۴۰۰ دویست و سی 
و شش میلیارد تومان برای اجرای طرحهای اب و فاضلاب گیلان مصوب 
شــده و تاکنون ۳۷۰ درصد از این اعتبارات محقق شد. مهندس علیپور از 
تصویب ۱ هزار و ۹۲۱ میلیارد تومان برای اجرای طرح های شــرکت آب 
و فاضلاب گیلان در ســال مالی جدید خبر داد و افزود: در سال مالی جدید 
با مبلغ اعتبارتخصیص یافته  ۳۷۸ پروژه پیش بینی شده است. مدیرعامل 
و رئیس هیئت مدیره شــرکت آب و فاضلاب استان سهم گیلان در طرح 
بزرگ محرومیت زدایی روســتایی را ۷۱۱ روســتا در فاز اول عنوان کرد و 
یادآور شد: برای اجرای این طرح در ۱۳ شهرستان استان اعتباری بالغ ۱۷۲۸ 
میلیارد تومان پیش بینی شــده اســت. وی با بیان اینکه ۸۵ روستا در این 
۱۲ شهرســتان فاقد آب شرب بهداشــتی اند ، تصریح کرد : پس از انعقاد 
قرارداد محرومیت زدایی روستایی در سال ۱۴۰۰ بنا به دستور وزیر محترم 
وبا همکاری فرمانداران و بخشداران استان اقدام به شناسایی ۸۹۰ روستای 
فاقد آب شرب بهداشــتی شد. وی افزود: با توجه به اینکه زمان اجرای فاز 
اول ۳۰ ماه اســت که پس از انعقاد قرارداد وزارت نیرو با قرارگاه امام حسن 
مجتبی )ع( سپاه پاســداران از ۳۰ بهمن ۱۴۰۰ فاز اول آغاز شد و تا امروز 
شاهد پیشرفت فیزیکی بیش از ۲۴ درصدی پروژه با ۳۵ جبهه کاری فعال 

هســتیم. وی از افتتاح ۴۱ طرح آب و فاضلاب گیلان با هزینه یک هزار و 
۵۵۴ میلیارد ریال از منابع ملی، اســتانی و دیگر ردیف  های اعتباری در ۱۱ 
شهرســتان خبر داد و افزود: خط انتقال آب از ســنگر به کوچصفهان نیز با 
هزینه کرد ۳۱۲ میلیارد ریال از محل اعتبارات ملی به بهره برداری می شود 
که علاوه بر پوشش جمعیت شهری، چندین روستا در مسیر خط انتقال هم 
از نعمت آن بهره مند می شــوند. مهندس علیپور افزود : توسعه و بازسازی 
خطوط انتقال، اجرای شــبکه توزیع آب آشامیدنی، ساخت اتاقک برق، کُلُر 
زنی و فَنس کشی محوطه چاه، نصب مخزن ذخیره آب آشامیدنی و بازسازی 
ایستگاه پمپاژ آب هم از طرح  هایی است که دهه فجر در دیگر مناطق استان 

به بهره برداری خواهد رسید. 

رئیس شورای اسلامی شــهر کرج گفت: مدیریت شهری به صورت ویژه شهر را برای 
ایام الله دهه فجر و استقبال از بهار آماده و در نوروز با نگاه ویژه ای به استقبال ماه مبارک 
رمضان برود. علی قاســم پور در نود و ســومین جلسه رسمی شورای شهر که با حضور 
اعضای شورا، شــهردار، معاونان، مدیران شهری و اصحاب رسانه برگزار شد حلول ماه 
مبارک رجب را تبریک عرض کرد و اظهار داشــت: امسال هم زمانی دهه مبارک فجر، 
ماه رجب و ایام پایانی ســال و همچنین ایام نوروز باســتانی و تداعی آن با ماه مبارک 
رمضان را پیش رو داریم که مسئولیت های ویژه ای را برای شهرداری رقم می زند.رئیس 
شــورای اسلامی شهر کرج بابیان اینکه شهرداری نهادی است که تعطیلی ندارد و باید 
به وظایف اجتماعی، خدماتی به خوبی عمل کند، افزود: شهرداری طرح استقبال از بهار و 
دهه مبارک فجر را به نحو احسن با تأکید بر زیباسازی شهر و مشارکت مردمی اجرایی 
کند. قاسم پور در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به اینکه اولویت ما پرداخت به موقع 
حقوق کارکنان است، بیان کرد: از شهردار و معاونت مالی اقتصادی شهرداری درخواست 
دارم با توجه به نزدیک شــدن ماه پایانی سال علاوه بر پرداخت به موقع حقوق کارکنان 
مجموعه مدیریت شهری مزایا و مباحثی که در بودجه سال جاری دیده شده است را هر 
چه ســریع تر پرداخت کند.رئیس شورای اسلامی شهر کرج بابیان اینکه از مردم و برای 
مردم هســتیم خاطرنشان کرد: امید اســت با تداوم حمایت های شورای اسلامی شهر، 
مردم و مجموعه مســئولان و کارکنان شــهرداری بیش از گذشته در مسیر خدمت به 

مردم گام برداریم.

بودجه ســال ۱۴۰۲ شهرداری اراک بر اساس دستورالعمل ابلاغی تدوین، اجرا و تفریغ 
بودجه شــهرداریها مورخ ۱۷/۱۰/۱۳۹۷ توسط وزارت کشــور و بخشنامه بودجه سال 
۱۴۰۲ شــهرداریها ابلاغی از ســوی سازمان شــهرداریها مورخ ۲۸/۰۸/۱۴۰۱ و برش 
یکســاله از برنامه راهبردی عملیاتی پنج ساله شهرداری اراک و همچنین سیاست ها و 
راهبردهای ابلاغی شورای اسلامی شهر و با روش بودجه ریزی با طبقه بندی اقتصادی، 

تهیه و تدوین شده است.
 به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری، دکتر کریمی شــهردار اراک 
گفت: بودجه پیشنهادی سال۱۴۰۲  شهرداری پس از  جمع بندی و بررسی پیشنهادات 
معاونت ها و سازمانها در جلســات متعدد در نهایت با مبلغ ۳هزار میلیارد تومان تدوین 
گردیده است.  شــهردار اراک، تکمیل پروژه آفتاب، زیرسازی و آسفالت معابر شهری و 
خرید قیر، اجرای طرح ۸۰۰ هکتــاری دره گردو به منظور ایجاد تفرجگاه، جمع آوری، 
بازیافت و دفع پسماند شهری،  احداث پارکینگ های طبقاتی و مکانیزه، طراحی، احداث 
و تکمیل تقاطع های غیرهمسطح جاده فراهان، جاده فرودگاه، رینگ شهری آرامستان 
و میدان امام خمینی)ره(و میدان امام حسین)ع(، احداث پارکهای موضوعی مفهومی در 
سطح شــهر، خرید، تعمیر و نگهداری ماشین آلات عمرانی و آتش نشانی و خدماتی و 
تجهیزات مربوطه، حفظ و نگهداری فضای ســبز، سیما و منظر،  تملک املاک واقع در 
محدوده طرح های شــهرداری از جمله پروژه های عمرانی سال ۱۴۰۲ شهرداری اراک 

با بیشترین میزان اعتبار هستند. 

بررسی آماده سازی شبکه برق 
خوزستان برای تابستان ۱۴۰۲ 

دیدار مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
گیلان با عضو کمیسیون اقتصادی مجلس

 افتتاح ۴۱ طرح آب و فاضلاب 
در استان گیلان 

ضرورت پرداخت به موقع حقوق و 
مزایای کارکنان مدیریت شهری

تدوین بودجه شهرداری از برنامه 
راهبردی عملیاتی پنج ساله

در نشست شورای پایایی؛

به مناسبت گرامیداشت دهه فجر؛با حضور در دفترمراجعات مردمی نماینده مردم بندر آستارا صورت گرفت؛

شهردار اراک خبر داد: رئیس شورای اسلامی شهر کرج؛ 


